
OBČINSKI SVET
Bukovica 43, 5293 Volčja Draga

Številka: 00703-00012/2023-8
Datum: 19. 12. 2023

Z A P I S N I K
8. seje občinskega sveta Občine Renče–Vogrsko,

ki je bila v torek, 19. 12. 2023, ob 16.00 uri
v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici.

Sejo je sklical župan Občine Renče–Vogrsko, Tarik Žigon. Začela se je ob 16.01 uri.

Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji.

Na seji so prisotni:

1. člani občinskega sveta in župan: Urban Martinuč, Andraž Furlan, Tanja Zorn Stepančič, 
Stanka Abramič, Alan Rijavec, Tamara Rusjan, Vinko Jarc, Viktor Trojer, Marko Švara, 
Marko Furlan, Aleš Furlan, Nedeljko Gregorič, Borut Zorn, Benjamina Mikuž, Ava Rajh in 
Tarik Žigon.

Opravičeno odsotni: /

2. občinska uprava.

Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. 

Župan da v potrditev zapisnik 7. redne seje. Odpre razpravo.

Ava Rajh vpraša, kdaj bo prejela odgovore na vprašanja, ki ga je postavila na prejšnji seji. Zanima 
jo, ali bo odgovor vključen v zapisnik ali objavljen posebej.

- Župan odgovori, da bo odgovor podan posebej, ostali svetniki ga bodo prejeli v vednost. 
Doda, da bo na današnji seji pri točki Vprašanja in pobude svetnikov najprej sam odgovoril 
na nekatera še nerešena vprašanja.

Aleš Furlan poda pripombo na 13. stran predloga zapisnika, kjer predlaga, da se zadnji del stavka 
oblikuje v »da se uredi makadamsko povezovalno pot čez Oševljek in uredi odvodnjavanje v 
potok«. 

- Župan potrdi, da bo pripomba upoštevana.

Župan da na glasovanje zapisnik 7. redne seje z upoštevanimi predlogi.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 14
PROTI: 0
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V času glasovanja je odsoten svetnik Nedeljko Gregorič. 

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Zapisnik je potrjen.

Župan da v potrditev zapisnik 3. dopisne seje. Odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje zapisnik 3. dopisne seje.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 14
PROTI: 0
V času glasovanja je odsoten svetnik Nedeljko Gregorič. 

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Zapisnik je potrjen.

Župan da v potrditev zapisnik 4. dopisne seje. Odpre razpravo. 

Ava Rajh meni, da bi skladno s Poslovnikom pred sklicem dopisne seje bilo potrebno sklicati tudi 
dopisno sejo KMVVI.

Župan da na glasovanje zapisnik 4. dopisne seje.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 14
PROTI: 0
V času glasovanja je odsoten svetnik Nedeljko Gregorič. 
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ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Zapisnik je potrjen.

K 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda.

Župan preide na prvo točko dnevnega reda, ki obravnava in sprejema predlog dnevnega reda. 
Predstavi postopek sprejemanja odlokov in opozori na točke, kjer so odloki obravnavani po 
skrajšanem postopku.

Predlog dnevnega reda:

Potrditev zapisnika 7. redne seje z dne  17. 10. 2023.
Potrditev zapisnika 3. dopisne seje od dne 23. 10. do 26. 10. 2023.
Potrditev zapisnika 4. dopisne seje od dne 22. 11. do 27. 11. 2023.

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda,
2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine 

Renče – Vogrsko – druga obravnava (poročevalec: Tarik Žigon, župan in Viljem Fabčič, 
pripravljavec),

3. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini 
Renče – Vogrsko – skrajšani postopek (poročevalka: Špela Glušič, Podsekretar),

4. Odlok o namakalnem sistemu namakalni razvod Vogršček in o izvajanju GJS  upravljanja, 
vzdrževanja in delovanja namakalnega sistema v Občini Renče-Vogrsko – skrajšani 
postopek (poročevalka: Tina Gerbec, zunanja sodelavka občin),

5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 
Kozara Nova Gorica – skrajšani postopek (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji 
svetovalec in  Edvard Vrabič, ravnatelj OŠ),

6. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje,
7. Vprašanja in pobude svetnikov,
8. Odlok o spremembah Odloka o občinskih taksah – skrajšani postopek (poročevalec: 

Primož Plahuta, Strokovni sodelavec),
9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o oglaševanju – skrajšani postopek 

(poročevalec: Primož Plahuta, Strokovni sodelavec),
10. Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2024 – prva obravnava (poročevalec: 

Tarik Žigon, župan),
11. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2024 – 1. obravnava (poročevalec: Tarik 

Žigon, župan),
12. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra (poročevalka: Renata Gutnik, Višji svetovalec),
13. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 

zemljišča – skrajšani postopek (poročevalka: Renata Gutnik, Višji svetovalec),
14. Sklep o začasnem financiranju Občine Renče-Vogrsko za obdobje 1.1. do 31. 3. 2024  - 

seznanitev (poročevalec: Tarik Žigon, župan),
15. Razno.
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Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje sprejem dnevnega reda za 8. redno sejo.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 14
PROTI: 0
V času glasovanja je odsoten svetnik Nedeljko Gregorič. 

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Dnevni red je sprejet. 

K 2) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine 
Renče–Vogrsko – druga obravnava (poročevalec: Tarik Žigon, župan in Viljem Fabčič, 
pripravljavec).

Župan preide na drugo točko dnevnega reda, ki v drugem branju obravnava Odlok o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Renče–Vogrsko. Besedo preda 
pripravljavcu, Viljemu Fabčiču.

Viljem Fabčič povzame, da je gradivo od prve obravnave ostalo nespremenjeno. Za morebitna 
vprašanja je na voljo.

Župan pove, da se je ob 16.08 seji pridružil svetnik Nedeljko Gregorič. 
Besedo preda Vinku Jarcu, predsedniku Odbora za okolje in prostor, ki je predlog odloka 
obravnaval na svoji redni seji.

Vinko Jarc v imenu OOP predlaga sprejetje odloka v predlagani obliki.

Župan preda besedo Andražu Furlanu, predsedniku Statutarno pravne komisije, ki je odlok 
obravnavala na seji.

Andraž Furlan povzame, da je SPK na seji potrdila odlok za nadaljnjo obravnavo.

Župan odpre razpravo.
Razprave ni.

Župan da na glasovanje sklep o sprejetju Odloka o spremembah in dopolnitvah št. 1 Odloka o 
občinskem prostorskem načrtu Občine Renče – Vogrsko – druga obravnava.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
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ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Odlok je sprejet. 

K 3) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini 
Renče–Vogrsko – skrajšani postopek (poročevalka: Špela Glušič, Podsekretar).

Župan preide na tretjo točko dnevnega reda, ki obravnava Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Renče–Vogrsko v skrajšanem postopku. Besedo 
preda poročevalki, Špeli Glušič.

Špela Glušič pove, da gre za uskladitev odloka z že sprejetimi odloki s področja odlaganja in 
zbiranja komunalnih odpadkov. Na novo se dodaja 24-urna dežurna služba v okviru pogrebne 
dejavnosti kot obvezna GJS. Kot izbirno GJS se dodaja upravljanje, vzdrževanja in delovanje 
lokalnih namakalnih sistemov, na kar se navezuje tudi naslednja točka dnevnega reda. Ostali 
členi so se uskladili glede na že sprejete odloke.

Župan preda besedo Vinku Jarcu, predsedniku Odbora za okolje in prostor, ki je predlog odloka 
obravnaval na svoji redni seji.

Vinko Jarc povzame, da se je odbor seznanil z odlokom in ugotovil, da je ta ustrezen zato 
predlaga OS, da ga sprejme.

Župan preda besedo Andražu Furlanu, predsedniku Statutarno pravne komisije, ki je odlok 
obravnavala na seji.

Andraž Furlan povzame, da je SPK na seji potrdila odlok za nadaljnjo obravnavo po skrajšanem 
postopku.

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje sprejetje odloka po skrajšanem postopku. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
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Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Obravnava po skrajšanem postopku je sprejeta. 

Župan odpre razpravo o odloku. Razprave ni.

Župan da na glasovanje Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o gospodarskih javnih 
službah v Občini Renče–Vogrsko po skrajšanem postopku.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Odlok je sprejet.  

K 4) Odlok o namakalnem sistemu namakalni razvod Vogršček in o izvajanju GJS  
upravljanja, vzdrževanja in delovanja namakalnega sistema v Občini Renče–Vogrsko – 
skrajšani postopek (poročevalka: Tina Gerbec, zunanja sodelavka občin).

Župan preide na četrto točko dnevnega reda, ki obravnava Odlok o namakalnem sistemu 
namakalni razvod Vogršček in o izvajanju GJS  upravljanja, vzdrževanja in delovanja 
namakalnega sistema v Občini Renče–Vogrsko po skrajšanem postopku. Besedo preda zunanji 
svetovalki, Tini Gerbec.

Tina Gerbec povzame, da so občine leta 2022 podpisale pogodbo o prenosu lastninske pravice 
na občine ter upravljanje in vzdrževanje državnega namakalnega sistema na občine. V pogodbi 
je dogovorjeno da se ta brezplačni prenos zgodi s 1. 1. 2024. Občine so se s tem obvezale, da 
bodo do datuma prenosa ustanovile lokalno javno službo za upravljanje z razvodom.
Vse občine prevzemnice sprejemajo odlok v enotnem besedilu. 
Odlok opredeljuje: obseg namakalnega sistema, njegovo lastništvo v deležih, ustanovitev sveta 
ustanoviteljic GJS, status sistema, gradnja, posodobitev, tekoče in investicijsko vzdrževanje, 
varstvo sistema, način izdaje soglasij, projektnih pogojev, mnenj, način izvajanja izbirne GJS, 
inšpekcijski nadzor in prekrškovne organe.
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Občine določajo izvajalca in upravljalca GJS, ki bo podjetje Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica 
d.d.
Pojasni, da svet ustanoviteljic sestavljajo štirje župani, s sedežem na MONG.
Strokovne naloge bo za svet ustanoviteljic izvajala občinska uprava MONG, stroški bodo 
razdeljeni po lastništvu. 
Odlok obenem določa, da je investicijsko vzdrževanje  odgovornost občin, tekoče vzdrževanje pa 
odgovornost izvajalca GJS. 
V odloku so točno določeni viri financiranja, ki bodo izhajali iz plačil uporabnikov, proračunov 
občin in drugih zakonsko skladnih virov.
Celotno besedilo predloga odloka je objavljeno kot gradivo za 8. redno sejo Občinskega sveta.

Župan preda besedo Vinku Jarcu, predsedniku Odbora za okolje in prostor, ki je predlog odloka 
obravnaval na svoji redni seji.

Vinko Jarc povzame, da se je odbor seznanil z odlokom in ugotovil, da je ta ustrezen zato 
predlaga OS, da odlok sprejme.

Župan preda besedo Andražu Furlanu, predsedniku Statutarno pravne komisije, ki je odlok prav 
tako obravnavala na seji.

Andraž Furlan povzame, da je SPK na seji potrdila odlok za nadaljnjo obravnavo po skrajšanem 
postopku.

Župan odpre razpravo. 

Benjamina Mikuž pove, da bo odlok podprla, saj podpira kmetijstvo in lokalno samooskrbo.
Zanima jo, kakšen bo približen strošek za uporabnika in za občine. Vpraša še o okvirni oceni 
števila kmetov, ki so se ali pa se še bodo odločili za sklenitev pogodbe o namakanju. 

- Župan pojasni, da bo trenuten sistem obračunavanja ostal isti. Prav tako ostaja enak 
cenik, ki ga sprejme minister s sklepom. Zneske plačil bodo po novem pridobile občine. 
Podjetje VIK je že v preteklem letu bil nadzornik nad delovanjem sistema, zato razvod 
Vogršček dobro pozna. V tem času je podjetje VIK za našo občino predvidelo stroške v 
višini 35.000 na letni ravni. Pred obnovo bo potrebno pridobiti 50% soglasij lastnikov 
zemljišč. Sledila bo namestitev števcev in obračunavanje po porabi, cene bodo primerljive 
cenam drugih namakalnih sistemov. 
Prijava na razpis za obnovo bo potekala stopenjsko. Velik del razvoda je v lasti Sklada 
kmetijskih zemljišč, ki bo sklepal pogodbe le s tistimi najemniki, ki bodo obenem soglašali 
tudi s posodobitvijo sistema.  

Aleš Furlan zanima ga, kako lahko sklad sklepa pogodbe, če pa je občina lastnica.
Opozori na tveganje, če se ne pridobi zadostne količine podpisov – zanima ga, kaj se zgodi v tem 
primeru. Razpisa za državno sofinanciranje prenove Vogrščka ni – vpraša, ali bo torej celoten 
strošek prenove na bremenih občin. 
Opozori na lastništvo primarnega voda in na skrb, da mora biti vod vedno v dobrem delovanju. 
Zanima ga, ali so bili tlačni preizkusi opravljeni. Zanima ga, zakaj se s sprejemanjem odloka tako 
hiti in kaj se zgodi, če odlok na seji ne bo sprejet. 

- Župan pojasni, da je občina lastnica razvoda, ne pa zemljišč, zato mora določene pogodbe 
sklepati sklad sam. Od lastnikov zemljišč potrebujemo soglasja za poseg in obnovo. 
Razpisi bodo zagotovo objavljeni, namenjeni pa bodo obnovi, ne pa širitvi. Zaradi 
obsežnosti namakalnega sistema, drugačna kot pa fazna obnova, ni mogoča. Pripravljena 
bo enotna razpisna dokumentacija in enotna spletna stran, kjer bodo objavljene potrebne 
informacije. 
Za vzdrževanje primarnih vod bo sklenjena nova medobčinska pogodba, v kateri bodo 
zajeti deleži sofinanciranja. 

Nedeljko Gregorič pove, da podpira sprejetje odloka in da bo glasoval za, četudi z grenkim 
priokusom. Povzame, da je že leta 2016 potekal sestanek z ministrstvi in kmetovalci, ki so vztrajali 
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pri tem, da se Vogršček reši. Sledila je izvedba 10-milijonske investicije v sistem, leta 2022 je 
sledil podpis pogodbe.   
Pove, da ga moti hitra obravnava odloka, ker se še ne ve, kaj sledi. Meni, da gre za sprejemanje 
velike obveznosti z visoko stopnjo tveganja. Meni, da bi bilo pred prvo obarvano na občinskem 
svetu potrebno izvesti javno razpravo in simulacijo računov za obdobje naslednjih 5-6 let.  

- Župan pove, da je bil prevzem Vogrščka pogoj za državno investicijo v posodobitev 
sistema. Pred podpisom pogodbe je na šoli v Šempetru potekalo več javnih razprav. Eden 
izmed poglavitnih razlogov za prevzem je ta, da bi bile občine boljše upravljavke, kot je 
bila država. Sprejemanje odloka po skrajšanem postopku je nujno za nadaljnjo izvedbo 
prenosa. V nadaljevanju je možen popravek odloka glede na posamezno občino.

Borut Zorn zanima ga, kako lahko nesprejetje odloka s strani MONG-a vpliva na našo občino.
- Župan pove, da če katerakoli občina ne sprejme odloka, ne pride do prenosa Vogrščka 

na občine. 

Župan da na glasovanje sprejemanje predlaganega odloka po skrajšanem postopku.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Obravnava po skrajšanem postopku je sprejeta. 

Župan ponovno odpre razpravo. 

Aleš Furlan vpraša, zakaj so zneski v NRP-jih drugačni od zneskov, ki jih je v pojasnilih podal 
župan. 

- Župan pove, da je v NRP-jih podana okvirna cena. Ob objavi razpisa bo potreben rebalans 
proračuna in takrat bodo usklajeni tudi NRP-ji.

Župan da na glasovanje Odlok o namakalnem sistemu namakalni razvod Vogršček in o izvajanju 
GJS upravljanja, vzdrževanja in delovanja namakalnega sistema v Občini Renče–Vogrsko.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
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Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Odlok je sprejet.  

Župan seznani svetnike o podpisu Aneksa k pogodbi o prenosu. 

K5) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna 
šola Kozara Nova Gorica – skrajšani postopek (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji 
svetovalec in  Edvard Vrabič, ravnatelj OŠ).

Župan preide na peto točko dnevnega reda, ki obravnava Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica – skrajšani postopek. 
Besedo preda Edvardu Vrabiču, ravnatelju OŠ Kozara in višji svetovalki, Vladimiri Gal Janeš. 

Vladimira Gal Janeš povzame, da se spremembe izvajajo zaradi spremembe zakonodaje. 
Pomembna sprememba je tudi ta, da s predlogom odloka župani pridobijo pooblastilo za podajo 
soglasij, ki jih zavod potrebuje. Sedanje podajanje soglasij preko občinskih svetov je namreč 
pogosto prepočasno. Odlok obenem omogoča, da OŠ Kozara vzpostavi prostore za oblikovanje 
oddelkov  za otroke s prilagojenim programom. 
Povzame, da odlok v enakem besedilu sprejemajo vse občine soustanoviteljice, sprememba 
odloka nima dodatnih materialnih in finančnih obveznosti za občino.

Edvard Vrabič pojasni, da bi predlagana sprememba šoli olajšala poslovanje pri pridobivanju 
soglasij, saj so trenutni postopki res dolgotrajni, trajajo tudi do tri mesece. Želijo si več ažurnosti. 
Vsi župan bi tako imeli pooblastilo za podajanje soglasja k: številu oddelkov vrtca in številu otrok 
v samem oddelku, sistematizaciji delovnih mest in k objavi razpisa delovnega mesta.   
Z odlokom se spreminja sestava v svetu zavoda in lokacija prilagojenega programa za predšolske 
otroke. Trenutno gostujoči oddelek v enoti Kekec je poln, OŠ Kozara predlaga oblikovanje 
oddelka v prostorih Najdihojca.

Župan pove, da je predlog odloka obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
njenemu predsedniku, Marku Švari.

Marko Švara povzame, da ODD predlaga sprejetje odloka po skrajšanem postopku v 
predlaganem besedilu.

Župan preda besedo Andražu Furlanu, predsedniku Statutarno pravne komisije, ki je odlok prav 
tako obravnavala na seji.

Andraž Furlan povzame, da je SPK na seji potrdila odlok za nadaljnjo obravnavo po skrajšanem 
postopku.

Župan odpre razpravo. 

Marko Švara zanima ga, ali je dodatna lokacija za prilagojen oddelek usklajena s samim vrtcem.

Edvard Vrabič pove, da je vrtcec Nova Gorica to enoto zaprl, zato je OŠ Kozara predlagala 
ureditev lokacije in prilagoditev prostorov. Ob izraženi pobudi je vrtec sprva nasprotoval, končna 
odločitev pa pripada lastniku objekta, torej MONG, ki je ideji naklonjena.
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Župan da na glasovanje sprejemanje predlaganega odloka po skrajšanem postopku.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Obravnava po skrajšanem postopku je sprejeta. 

Župan ponovno odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Odlok je sprejet.  

K 6) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje.

Župan preide na šesto točko dnevnega reda, ki obravnava Poročilo župana in pregled sklepov 
prejšnje seje. Na 7. redni seji je občinski svet sprejel: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o ustanovitvi javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica, Odlok bo objavljen 
v Uradnih objavah, po sprejemu odloka še na drugih občinah ustanoviteljicah; Sklep o 
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sofinanciranju nadstandardnih programov in zaposlitev v OŠ Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče, 
sklep je bil poslan javnemu zavodu; Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 
prostorskem načrtu Občine Renče–Vogrsko je bil sprejet v prvi obravnavi in je na današnji seji v 
drugi obravnavi.
Občinski svet je na prejšnji seji sprejel še Strategijo razvoja Občine za obdobje 2022-2030 ter se 
seznanil s Polletno realizacijo proračuna občine.
Na 3. dopisni seji je občinski svet sprejel Sklep o spremembi sedeža družbe RRA SP d.o.o. Sklep 
je bil posredovan družbi RRA d.o.o.
Na 4. dopisni seji je občinski svet sprejel: Sklep za predstavnika javnosti v senatih za reševanje 
pritožb zoper policiste. Sklep je bil posredovan MNZ.
V poročilu župana pove, da za projekt kanalizacija-vodovod potekajo zaključna dela asfaltacije, 
postavitve prometnih znakov in talnih označb. Projekt bo zaključen znotraj pogodbene vrednosti, 
aneks je bil sklenjen samo zaradi podaljševanja rokov. Občina je redno izplačevala obveznosti, 
čaka pa na izplačilo sofinancerskih sredstev s strani države. Izvedena je bila novinarska 
konferenca, v pripravi je še zloženka, ki bo razposlana po gospodinjstvih. 
Na temo protipoplavne varnosti pove, da je bila podpisana pogodba o sofinanciranju in vložen 
prvi zahtevek za izplačilo. Zgodila se je sprememba projekta levo ob Vipavi proti nogometnemu 
igrišču in dodan manjši ukrep pri vodotoku Renc. HHA bo zaključena marca. Dokazan je večji 
vpliv in posledično odobrena razširitev projekta. 
Potekajo dela na vkopu daljnovoda skozi Renče. Za podjetje Eles izvaja vkop podjetje Kolektor. 
Center, kamor se lahko občani obrnejo po dodatne informacije, je pri Goriških opekarnah. V 
prostorih občinske uprave pa si občani lahko pogledajo PZI-je. Po poljih bo potekal odprt izkop, 
pod cestami in hišami pa bo potekalo prevrtavanje, ki ne po poškodovalo drugih inštalacij. 
Zaključek je predviden v poletnem času leta 2024. 
Celotno poročilo župana je objavljeno kot gradivo za 8. redno sejo OS. 

K 7) Vprašanja in pobude svetnikov.

Župan preide na sedmo točko dnevnega reda. Poda odgovore na še neodgovorjena vprašanja 
prejšnje seje OS. Razpis za donatorska sredstva za območje Lakeness bo pripravljen v 
naslednjem letu. Od prejšnje seje je župan uspel vzpostaviti stik s stečajnim upraviteljem podjetja 
Martex, a uradnega odgovora o kupcu ni prejel, saj kupnina še ni plačana. Obenem pa naj bi 
konzorcij podjetij celoten kompleks že prodajal naprej na spletni strani nepremičnine.net. Glede 
odvoza smeti je stečajni upravitelj zaprosil za prekvalifikacijo stopnje tveganja odpadkov. 
Upravitelj se je na odločbo, podano s strani države, pritožil, saj naj bi bila enaka odločba vročena 
podjetju Isberg. Trenutno poteka pravni spor. 

Ava Rajh  vpraša, da če obstaja možnost odvoza smeti pred prodajo objekta. Stečajni upravitelj 
je namreč pogojeval odvoz z uspešno prodajo, ki se očitno vse bolj odmika.

- Župan pove, da je bila ena izmed predstavljenih rešitev ta, da bi se odvoz smeti financiral 
z naslova najemnine, četudi ta ne bi pokrila celotnega odvoza. Druga možna rešitev je bil 
predlog, da upniki pokrijejo strošek odvoza, kupnina pa bi v tem primeru bila njihova. Tretja 
rešitev bi odvoz financirala s kupnino. Meni, da denar ne bi smel biti izgovor.

Župan odgovori na vprašanje prejšnje seje, podano s strani svetnika Boruta Zorna glede križišča 
Merljaki-Žigoni. Idejna zasnova za krožišče se spreminja, čaka se na potrditev s strani cestnega 
inženirja. Predlagana je prednostna cesta Trg–Goriške opekarne, cesta proti Žigonom bi tako 
postala stranska cesta. Postavljena bi bila ogledala in ležeči policaji za ustrezno umiritev hitrosti. 
Glede pobude svetnika Aleša Furlana, da naj se uredi zamakanje ceste na odseku Vogrsko–
Stara Gora, odgovori, da bo rešitev za nabavo cevi umeščena v nov proračun. Pobudo za skupno 
ureditev ceste Oševljek-Gradišče je občina poslala na MONG, sedaj čakamo na odziv.
Pove, da je svetnica Ava Rajh predhodno poslala vprašanja za današnjo sejo. Odgovori, da se 
na večino razpisov občina prijavlja v sodelovanju z ostalimi partnerji. V letošnjem letu je bila 
oddana prijava za projekt vodovod-kanalizacija in uspešno pridobljen milijon evrov. Občina se je 
prijavila na razpis za povrnitev stroškov za pripravo celostne prometne strategije. 
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- Ava Rajh meni, da je proračun spodbuden, pridobivanje EU sredstev pa skromno. Kot 
dober primer izpostavi Občino Šempeter-Vrtojba, ki je prejela sredstva za zgraditev 
pumptracka. 

- Andraž Furlan odgovori, da je tudi pumptrack v Volčji Dragi bil izbran in sofinanciran iz 
razpisa. Izpostavi, da se na razpise lahko prijavijo tudi društva.

- Župan poudari, da se občina prijavi na razpis, kjer je skoraj zagotovljeno, da bo prijava 
uspešna. Izpolnjevati je potrebno vse kriterije in pogoje, sicer sama prijava porabi preveč 
časa in denarja. Če občina ve, da še ne izpolnjuje pogojev, se na razpise ne prijavi. 
Za prijavo projekta Lakeness mora DRSV najprej pripraviti protipoplavno študijo, zato 
prijava na razpise še ni možna. Za telovadnico Renče pripravljamo PZI-je, ki so prav tako 
temelj za uspešno prijavo. Opozori, da je obenem potrebno imeti dovolj lastnih sredstev, 
saj razpisna sredstva ne pridejo povrnjena v celoti. 

- Ava Rajh vpade v besedo in poda mnenje, da če bi nekdo v podjetju rekel, da je neumno 
pripravljati prijavo na določen razpis, bi najverjetneje dobil odpoved.

- Župan opozori na bonton in spoštovanje pravil debate na seji. Svetnico povabi, da se 
udeleži naslednje priprave prijave na razpis. 
Glede poročila o delu podžupanov pove, da jih je imenoval on in da izvajata naloge po 
njegovem navodilu. Podžupana se redno srečujeta in poročata o opravljenem delu. V 
kolikor bi celoten občinski svet želel prejeti poročilo o njunem delu, naj sprejme ustrezen 
sklep.
Župan predlaga, da svetnica pobudo o poimenskem glasovanju na sejah odborov in 
komisij posreduje na Statutarno pravno komisijo, ki pripravlja spremembe Poslovnika in 
Statuta. 
Glede vprašanja o sredstvih v finančnem zahtevku OŠ Renče prosi za pojasnilo, kaj, kdo 
in kako bi finance pregledoval. 

- Ava Rajh apelira na večji pregled sredstev šole, da ne bi OS zopet prejel prošnjo za 
pokrivanje izgube. Opozori, da je OŠ Renče imela sklenjeno pogodbo za električno 
energijo le do konca leta. Če pogodbe ne podaljša pravočasno, se energija dobavlja preko 
zasilne oskrbe, ki je 20-30% dražja. 

- Župan odgovori, da občinske finančne službe spremljajo stroške šole. Za dodatna 
pojasnila bo na voljo ravnateljica na naslednji seji OS.

- Ava Rajh predlaga, da se OŠ Renče ne omogoči višanja stroškov v letošnjem letu.  

Viktor Trojer opozori, naj župan ustrezno vodi debato in dovoli repliko, ko preda besedo, brez 
vmesnega skakanja v besedo. 

Župan preda besedo predsedniku Statutarno pravne komisije, da odgovori na vprašanje svetnice 
Ave Rajh o spremembi Poslovnika in Statuta.

- Andraž Furlan pove, da bo prva obravnava sprememb potekala na januarski seji.

Župan glede vprašanja o urejanju spletne strani pove, da bo pridobljena ponudba za umestitev 
koledarja dogodkov in da bo razdelek Projekti ustrezno dopolnjen tekom leta.

- Ava Rajh pohvali predstavitev poračuna na spletni strani občine.

Župan preda besedo svetnikom.

Nedeljko Gregorič meni, da so vsa vprašanja svetnikov dobronamerna in da jih je kot taka 
potrebno jemati. Predlaga, da svetnica Ava Rajh ali lastnik šole pokliče na vodstvo šole ter 
preveri, kako je s podpisom pogodbe za dobavo elektrike. 

- Župan pojasni, da je svetnico Avo Rajh opozoril samo na postopkovno obravnavo in 
izvedbo točke, ki je prešla v prosto debato.

- Nedeljo Gregorič zanima ga predviden delež financiranja vkopa kablovoda v Renčah.
- Župan odgovori, da občina ni financerka del.
- Nedeljko Gregorič vpraša o nizkih lučeh na Dolgi poti – glede na strošek javne razsvetljave 

se mu poleg starih svetilk zdijo preštevilne. 
- Župan odgovori, da bo stara javna razsvetljava odstranjena, ostale bodo le nove nižje luči, 

ki bodo osvetljevale pločnik z nižjo jakostjo. Luči so postavljene skladno z uredbo. 
- Nedeljko Gregorič vpraša, zakaj je okrašenost po občini letos tako skromna.  
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- Župan pove, je za postavitev in okrasitev jelk v vsaki KS bilo porabljenih 8.000 evrov. 
Okrasitev ob glavnih cestah zaradi zastarelih okraskov in same JR trenutno ni mogoča. 
Po posodobitvi svetil bo takšna krasitev ponovno mogoča. 

- Nedeljko Gregorič prosi za pregled realizacije letošnjega proračuna na kontu Proračunska 
rezervacija v višini 50.000 evrov. Zanima ga likvidnost občine na dan 30. 11. 2023.
Poda pobudo, da občinski svet sprejme sklep, da v času tega mandata posadi 15 dreves 
na lokacijah, ki jih predlaga ustrezna služba, kot simbol ohranjanja narave in zahvalo 
volivcem, ki so svetnikom namenili svoj glas. 

- Beti Čufer pove, da bo omenjena proračunska rezervacija prikazana v zaključnem računu, 
ki bo objavljen marca ali aprila.

Aleš Furlan pove, da je pripravil nabor vprašanj in pobud, za katera želi, da so sestavni del 
zapisnika. 

Alan Rijavec poda predlog, da se v CPS vključi postavitev pločnika od naslova Lukežiči 22 do 
Oševljek 10. Izpostavi problematiko avtobusnih postajališč in varnosti otrok pri prevozu v šolo na 
tej relaciji. 
Poda predlog za 11. točko dnevnega reda, da se v načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem 
dopolni z delom parcele 152/9 k.o. 2321 Gradišče za namen umestitve prostora za druženje za 
prebivalce zaselka Oševljek. Meni, da bi zadostoval odkup v izmeri 50–150 m2.

Urban Martinuč pohvali predstavitev proračuna na spletni strani občine, saj lepo povečuje 
transparentnost in zaupanje občanov v smotrno porabo javnih sredstev. 
Poda vprašanje kako napreduje sečnja dreves na Krasu.

- Župan pove da sečnjo izvajajo privatniki, nadaljevanje del bo v začetku leta. Sečni stroji 
prihajajo iz Avstrije, na njihovo razpoložljivost vplivata zasneženost tamkajšnjih gozdov in 
cena lesne biomase. Jutri bo na Cerju razgrnitev gozdarskega načrta upravljanja z 
gozdovi na tem območju.

Vinko Jarc poda pobudo, da se uredi problematika ceste Stara Gora proti Novi Gorici na delu, 
kjer se pot zoži med dvema zasebnima objektoma.  

- Župan pove, da je problematika že bila obravnavana zaradi plazenja grive na cesto. 
Izvedena bo mejna obravnava, sledila bo tehnična rešitev tudi v luči morebitnih intervencij.

Borut Zorn meni, da predlagana rešitev za križišče Merljaki-Žigoni ni ustrezna. Opozori, da je bila 
prejšnji teden tam prometna nesreča. Predlaga razširitev in odmik. 

- Župan pove, da bo predlagal dodatno rešitev. 
- Borut Zorn poda repliko na pobudo svetnika Alana Rijavca glede odkupa dela parcele v 

Oševljeku. Pove, da je Krajevna skupnost tako pobudo že pred leti podala, a lastnik ni 
dovolil odkupa. 

- Župan pove, da bo predlog vseeno ponovno umeščen v načrt ravnanja z nepremičnim 
premoženjem. 

Aleš Furlan vpraša, zakaj je bila kotalkarska revija plačljiva za otroke OŠ Vogrsko.
- Župan pove, da je revija v pristojnosti društva in da je bil po njegovem vedenju ogled 

brezplačen za vse. 
- Marko Švara pove, da še ni potrjeno, ali bodo morali starši plačati šoli za organizacijo 

prevoza. 

Prekinitev seje ob 17.56.
Nadaljevanje seje ob 18.14.

K 8) Odlok o spremembah Odloka o občinskih taksah – skrajšani postopek (poročevalec: 
Primož Plahuta, Strokovni sodelavec).
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Župan nadaljuje sejo z obravnavo osme točke dnevnega reda, z Odlokom o spremembah Odloka 
o občinskih taksah po skrajšanem postopku. Besedo preda poročevalcu Primožu Plahuti, 
Strokovnemu sodelavcu. 

Primož Plahuta pove, da do spremembe prihaja zaradi sprejetja takse za nameščanje in 
odstranjevanje plakatov v zato določenih mestih. 

Župan pove, da je odlok obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku, Urbanu Martinuču. 

Urban Martinuč povzame, da OGP predlaga potrditev odloka v predlagani obliki.

Župan preda besedo Andražu Furlanu, predsedniku Statutarno pravne komisije, ki je odlok prav 
tako obravnavala na seji.

Andraž Furlan povzame, da je SPK na seji potrdila odlok za nadaljnjo obravnavo po skrajšanem 
postopku.

Župan odpre razpravo. 

Nedeljko Gregorič ker odloka ni vsebinsko prebral, vpraša, če imamo v občini točno popisana 
plakatna mesta, ali so plakatna mesta ločena od oglasnih tabel KS in kaj se zgodi z oglasnimi 
tablami podjetij, četudi so podjetja že v stečaju. 

- Župan opozori, da se vprašanja nanašajo na naslednjo točko dnevnega reda. Trenutno 
se obravnava samo način obračunavanja.

- Primož Plahuta odgovori, da odlok obravnava samo plakatiranje na osnovi popisanih 
plakatnih mest. Seznam sprejme župan. 

- Nedeljko Gregorič vpraša, kdaj bo potrjen seznam in opozori na plakatiranje po drevesih 
in drugih mestih, sploh v času volitev.

- Župan ponovno opozori, da je to vprašanje za naslednjo točko.

Ava Rajh zanima jo, ali je mogoče narediti čistopis končne verzije celotnega odloka. 
- Župan pove, da so spremembe del gradiva, naknadno pa bo pripravljeno in objavljeno 

neuradno prečiščeno besedilo. 

Župan da na glasovanje sprejemanje predlaganega odloka po skrajšanem postopku.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Obravnava po skrajšanem postopku je sprejeta. 
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Župan ponovno odpre razpravo. Razprave ni. 

Župan da na glasovanje Odlok o spremembah Odloka o občinskih taksah.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Odlok je sprejet.  

K 9) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o oglaševanju – skrajšani postopek 
(poročevalec: Primož Plahuta, Strokovni sodelavec). 

Župan nadaljuje z deveto točko dnevnega reda, ki obravnava Odlok o spremembah Odloka o  
oglaševanju po skrajšanem postopku. Besedo preda poročevalcu Primožu Plahuti, Strokovnemu 
sodelavcu.

Primož Plahuta povzame, da se spremembe odloka predlagajo za namen boljšega operativnega 
vodenja in upravljanja plakatnih mest v lasti občine. Župan določi cenik, seznam plakatnih mest 
in navodila za njihovo upravljanje.

Župan preda besedo Andražu Furlanu, predsedniku Statutarno pravne komisije, ki je odlok 
obravnavala na seji.

Andraž Furlan povzame, da je SPK na seji potrdila odlok za nadaljnjo obravnavo po skrajšanem 
postopku.

Župan pove, da je odlok obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku, Urbanu Martinuču. 

Urban Martinuč povzame, da OGP predlaga potrditev odloka v predlagani obliki.

Župan odpre razpravo.

Nedeljo Gregorič ponovi vprašanja iz prejšnje točke: ali imamo v občini točno popisana plakatna 
mesta, ali so plakatna mesta ločena od oglasnih tabel KS in kaj se zgodi z oglasnimi tablami 
podjetij, četudi so podjetja že v stečaju.

- Primož Plahuta odgovori, da je pripravljen seznam z 19 plakatnimi mesti, ki stojijo na 
parcelah v lasti občine. Seznam bo mogoče z uporabo spreminjati. Glede oglasnih tabel 
propadlih podjetjih meni, da bi jih morale odstraniti pristojne inšpekcijske službe.
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- Župan še doda, da je veliko takih oglasnih tabel v varovalnem pasu državnih cest. 
Krajevne skupnosti imajo svoje oglasne table na samih objektih v lasti KS. Tudi OPN 
definira oglaševanje v območju varovalnega pasa občinskih cest.  

Ava Rajh zanima jo, ali bodo lahko imela občinska društva boniteto in bila oproščena plačila takse.
- Primož Plahuta potrdi, da so določena društva in organizacije oproščena plačevanja, 

skladno z Odlokom o občinskih taksah.

Borut Zorn prosi za pojasnilo, kaj pomeni dikcija »tabel in naprav« oziroma katere naprave so tu 
mišljene. Zanima ga podlaga za cenik, ki ga bo določil župan. 

- Primož Plahuta pove, je uporabljena zakonska dikcija. Z napravami so torej mišljene table, 
ki so svetlobno osvetljene.

- Župan doda, da bo cenik primerljiv s sosednjimi občinami. 

Nedeljko Gregorič poudari razliko med oglaševalnimi in označevalnimi tablami, ki usmerjajo k 
sedežem podjetji, ki so že v stečaju. 

- Župan predlaga, da se sestavi dopis za DRSI, s katerim se obvesti, da označevalna tabla 
zaradi neposlovanja podjetja ni več smiselna. 

Vinko Jarc predlaga, da fraske in usmerjevalne table za osmice ostanejo proste taks, saj gre za 
pomembno kulturno dediščino.  

Župan da na glasovanje sprejemanje predlaganega odloka po skrajšanem postopku.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Obravnava po skrajšanem postopku je sprejeta. 

Župan ponovno odpre razpravo. Razprave ni. 

Župan da na glasovanje Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o oglaševanju.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
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Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Odlok je sprejet.  

K 10) Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2024 – prva obravnava 
(poročevalec: Tarik Žigon, župan).

Župan preide na deseto točko, ki v prvem branju obravnava Odlok o proračunu Občine Renče-
Vogrsko za leto 2024. Predstavi proračun, ki je sestavni del gradiva za 8. sejo. Drugo branje je 
predvideno za 30. 1. 2024. 
V nov proračun so umeščeni projekti, ki so bili zaradi likvidnosti v drugi polovici leta 2023 
zaustavljeni. Občina še čaka na povrnjena državna sredstva, vložena v projekt vodovod-
kanalizacija. Za namen uravnoteženega proračuna je vključeno zadolževanje, ki bo strogo 
namensko.
Svetnikom se opraviči, ker ni bilo predhodnega usklajevanja in obenem potrdi, da bo to izvedeno 
pred drugim branjem. Uskladiti bo potrebno tudi časovnico izvedbe projektov. Zahvali se svetnici 
Avi Rajh, ki je poslala svoje pobude in vprašanja na to temo. 

Župan pove, da je odlok obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku, Urbanu Martinuču. 

Urban Martinuč povzame, da je OGP izpostavil močno odhodkovno stran. Milijon evrov 
predstavlja kredit, sklenjen zaradi zamaknjenega pridobivanja razpisnih državnih sredstev. 
600.000 evrov sredstev za protipoplavno zaščito bo prav tako povrnjenih. Dobrih 100.000 evrov 
je vezanih na projekt Karst adapt, ki so prav tako vezana na pridobitev zunanjih sredstev. 
Po daljšem pogovoru je OGP sklenil, da predlaga potrditev odloka v predlagani obliki s 
priporočilom, da se skupaj poišče možnosti za znižanje transferjev javnih zavodov in nekaterih 
drugih proračunskih porabnikov.

Župan preda besedo Vinku Jarcu, predsedniku Odbora za okolje in prostor, ki je predlog odloka 
obravnaval na svoji redni seji.

Vinko Jarc povzame, da se je odbor seznanil z odlokom in ugotovil, da je ta ustrezen zato 
predlaga OS, da odlok sprejme.

Župan preda besedo Marku Švari, predsedniku Odbora za družbene dejavnosti, ki je predlog 
odloka obravnaval na svoji redni seji.

Marko Švara pove, da je odbor obravnaval postavke na področju družbenih dejavnosti. Povišana 
so sredstva za Goriško knjižnico (povišanje plač in nakup bibliobusa) in Javni sklad za kulturne 
dejavnosti. Pričakovani so transferni prihodki za investicijo Park Zorana Mušiča, sofinanciranje 
investicijskih del v cerkvi Bukovica, investicije v športne objekte (predvsem sanacija po toči, 
pričakovana do zavarovalniška povračila). V proračunu so namenjena sredstva za pridobitev 
projektne dokumentacije razširitve telovadnice Renče in za idejno zasnovo ter dokumentacijo za 
fazno gradnjo večnamenske dvorane na Vogrskem. Sredstva bodo namenjena tudi za obnovo 
kuhinje v OŠ Renče, za šolo bo nasploh namenjenih več sredstev: kritje programov, ki jih 
ministrstvo ne financira, financiranje drugega učitelja v prvem razredu, materialni stroški, ki niso 



Stran 18 od 24

kriti s strani države – točnejša pojasnila so pričakovana na naslednji seji, ko bo prisotna 
ravnateljica  šole. V proračunu so namenjena sredstva za popravilo šolskih objektov, nakup 
zunanjih igral za POŠ Vogrsko. Višja so sredstva za financiranje Glasbene šole NG, saj je 
potrebno z letom 2024 kriti tudi materialne stroške, in za sofinanciranje Ljudske univerze NG. 
Povišali so se stroški za financiranje stroškov prevoza v šolo. Za storitev pomoč na domu je 
predviden nakup dodatnega rabljenega vozila. 
Odbor se je strinjal, da je kultura ena bistvenih identitet občine in da tudi šport pomembno vpliva 
na kvaliteto življenja v občini, zato je ODD predlagal, da se sofinanciranje društev s strani občine 
poveča, tudi zaradi priprave pravilnika o uporabnini, najemnini objektov in javnih površin v občini. 
ODD predlaga, da se na postavki »Financiranje programov in projektov ljubiteljske kulture« 
sredstva povečajo iz 17.000 evrov na 20.000 evrov, na postavki »Sofinanciranje upokojenskih 
društev« povečajo sredstva iz 3.000 evrov na 3.500 evrov, na postavki »Sofinanciranje športnih 
društev« se sredstva iz 70.000 povečajo na 72.500 evrov.
ODD predlaga občinskemu svetu, da v prvem branju sprejme predlog odloka in da se upoštevajo 
sklepi o povišanju postavk za društva, kot jih predlaga odbor.  

Župan pove, da bodo predlogi upoštevani za drugo branje. 
Župan preda besedo Andražu Furlanu, predsedniku Statutarno pravne komisije, ki je odlok prav 
obravnavala na seji.

Andraž Furlan pove, da je na zadnji seji SPK zmanjkalo časa za obravnavo odloka, zato ga bodo 
podrobneje obravnavali pred drugo obravnavo.

Župan odpre razpravo. 

Aleš Furlan zanima ga, ali bo požarni elaborat pripravljen tudi za Zadružni dom Vogrsko.
- Župan potrdi.
- Aleš Furlan pozdravi, da se bodo računovodske storitve krajevnih skupnosti po novem 

vodile v računovodstvu občinske uprave. Zanima ga predviden nakup vozila za CZ v višini 
20.000 evrov.

- Župan odgovori, da gre za rabljeno vozilo Toyota Hilux, pridobljena ponudba je v višini 
17.000 evrov, ostala sredstva bodo namenjena za nadgradnjo vozila za namene CZ. 

- Aleš Furlan skupni center za zaščito in reševanje za PGD in CZ je lociran v Renčah. Meni, 
da bi na drugi lokaciji bila odzivnost reševalnih služb krajša.

- Župan pojasni, da bo v naslednjem letu potekala razgrnitev obrtne cone Renče, lokacija 
reševalnega centra še ni dokončna. Intervencijski čas je za primer požara na Krasu ali za 
poplavo na predlagani lokaciji najkrajši. Občina bo pripravo projektne dokumentacije 
prijavila na Interreg razpis, kar bi omogočilo 80% financiranja. 

- Aleš Furlan pri regionalnem omrežju kolesarskih povezav Dombrava-Vogrsko so 
predlagana gradbena dela v višini 10.000 evrov. Opomni, da je bila ocena vrednosti pred 
dvema letoma predvidena na 20.000 evrov. 

- Župan pojasni, da je postavka znižana zaradi že odkupljenih zemljišč. 
- Aleš Furlan meni, da bi samo za urejanje poti moralo biti namenjenih 20.000. Za park 

Volčja Draga ga zanima, kam bodo namenjena predvidena sredstva v višini 80.500 evrov.  
- Župan s sredstvi bo urejena nova dovozna pot, parkirišče, povezovalne poti znotraj parka, 

ploščad za nogomet in košarko, postavitev objekta za škuljače. 
- Aleš Furlan meni, da je postavka »Splošna komunalna dejavnost« prenizka, saj je v letu 

2023 v prvem polletju zmanjkalo sredstev za odvoz azbestnih odpadkov na podlagi vlog 
občanov. 

- Župan pove, da se bo s pravilnikom omejilo morebitne zlorabe, kot se je zgodilo v letu 
2023.

- Aleš Furlan vpraša o možnosti graditve novih ekoloških otokov tudi v letu 2024.
- Župan odgovori, da če bo mogoče izplačati graditev dveh otokov še v letošnjem letu, bodo 

dva nova zgrajena tudi v letu 2024.  
- Aleš Furlan pri postavki za vodovod Vogrsko od HŠ 13-11a opozori, da je verjetno prišlo 

do napake, saj hišna številka 13 ne obstaja. 
- Župan pojasni, da je predlog podalo podjetje VIK in da je mogoče res prišlo do napake. 

Popravek bo upoštevan.



Stran 19 od 24

- Aleš Furlan nadstrešek pri poslovilni vežici Vogrsko je zabeležen kot participativni 
proračun 2018 in ponovno pri NRP za 2025. 

- Župan pove da je bila napak popravljena. 
- Aleš Furlan zanima ga, zakaj se bo izvedlo rekonstrukcijo strehe na naslovu Trg 9, če pa 

je bilo v strategiji predstavljeno, da bi bilo bolj smotrno objekt celostno prenoviti oziroma 
zrušiti in narediti na novo.  

- Župan odgovori, da je prenova strehe nujna in da je pogodba z izvajalcem že podpisana.
- Aleš Furlan pove, da se strinja z zvišanjem postavk za družbene razpise. Izpostavi, da 

imajo nekatere občine sprejete odloke za ureditev financiranja kulturne dediščine in 
kulturnih spomenikov. Predlaga, da se pri sofinanciranju prenove cerkve v Bukovici poviša 
postavko na 15.000 evrov. 
Zanima ga, kaj bo zajeto v postavko »Investicije v športne objekte«.

- Župan obrazloži, da bo iz te postavke financirana obnova objektov po toči, potrebno bo 
pa tudi nadaljnjo vlaganje.   

- Aleš Furlan junija je predviden razpis Ministrstva za šport, meni da bi lahko vložili prijavo 
za telovadnico Renče. Izpostavi, da je v načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem 
potrebno umestiti pridobivanje dostopne poti do večnamenske dvorane Vogrsko. Predlaga 
pripravo geomehanskega poročila za ta teren, saj je območje plazovito. 
Prosi za pojasnilo pri postavki, ki pokriva stroške OŠ Renče.

- Župan pojasni, da je občina nakazovala premalo materialnih stroškov glede na število 
učencev. Postavka je primerljiva s postavkami, ki jih krijejo druge občine za svoje šole. 
Opozori na dolžino razprave in prosi, da se tako številčna vprašanja pošlje vnaprej. 

- Aleš Furlan popravilo streh šolskih objektov – ali je postavka namenjena za vse tri šole.
- Župan pove, da so v obrazložitvah zapisane lokacije. 
- Aleš Furlan za dnevni center za starejše je namenjenih 10.000 evrov, zanima ga, čemu 

bodo sredstva namenjena. 
- Župan pove, da je v znesku všteta potrditev nove gradbene dokumentacije za fazno 

gradnjo do pridobitve gradbenega dovoljenja.

Ava Rajh zanima jo, ali v 12. členu odloka, kjer je zapisano, da bo občina vzela 770.000 evrov 
kredita, to zapisano zgolj z namenom uravnoteženja proračuna. Upa, da bo zadeva 
prediskutirana do drugega branja.
Izpostavi še 13. člen zaradi zneska 1.000 evrov odpisa dolga, saj je v Zakonu o izvrševanju 
proračuna pa je ta znesek omejen na največ 25 evrov. Predlaga premislek in znižanje uskladitev 
odloka z zakonom.

- Župan potrdi, da je omenjen znesek kredita stvar razprave. Glede odpisa dolga pove, da 
je v zgodovini občina bil odpisan samo en dolg v višini 200 evrov zaradi socialnih razmer. 

- Ava Rajh predlaga, da se znesek vseeno zniža in da se večje zneske odpiše v primeru 
hudih socialnih stisk.

Borut Zorn pove, da ima občutek, da se po nepotrebnem hiti pri sprejemanju proračuna. Meni, da 
je še veliko neznank odprtih in da bi lahko s sprejemanjem počakalo še mesec dni, občina pa naj 
se v tem času začasno financira. Pove, da si je usklajevanja želel pred prvo obravnavo. 
Izpostavi projekt Karst Adapt glede nabave kombija za potrebe CZ. Zanima ga, ali se ga bo lahko 
uporabljajo tudi v druge namene.

- Župan pojasni, da bo kombi večnamenski – za potrebe CZ in za prevoz oseb, otrok, živali 
ter za intervencije. 

- Borut Zorn vpraša še o sofinanciranju tlačnega voda, ki poteka v Občino Miren-
Kostanjevica – ali je investicija usklajena s sosednjo občino. 

- Župan potrdi, da je projekt usklajen. Investicijo bo financirala naša občina, občinski svet 
Občine Miren-Kostanjevica pa bo odločal o nadaljnji obnovi vodovoda v njihovi občini. 
Osnovno sredstvo bo tako porazdeljeno po celotni trasi do čistilne naprave. Projekt bo 
omogočal prijavo za pridobitev zunanjih sredstev.  

- Borut Zorn vpraša, ali je pogodba že podpisana.
- Župan odgovori da ne in da bo podpisana, ko bo pridobljeno gradbeno dovoljenje in 

pridobljene konkretne ponudbe. 
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Poudari, da je sprejemanje proračuna nujno in velikega pomena za poslovanje občine. 
Začasno financiranje omejuje delovanje občinske uprave, saj je potrebno plačevati tekoče 
transferje in še odprte projekte leta 2023. 

Nedeljko Gregorič se pridružuje misli svetnika Boruta Zorna. Želi si več časa za obravnavo, da bi 
lahko bile upoštevane želje občanov. Meni, da bi zadeva bila rešljiva s sprejetjem sklepa o 
začasnem financiranju. 
Proračun se mu zdi nerealen in neenakomerno obravnava projekte za vse tri krajevne skupnosti, 
saj se večina investicij dogaja v Renčah. Ne zdi se mu, da je proračun razvojno naravnan. 
Proračun označi kot »skropucalo«. 
Meni, da nihče ne dela na optimizaciji stroškov občinske uprave in javnih zavodov. Na prihodkovni 
strani vidi premalo sredstev iz kohezijskih skladov, kar se mu zdi sramotno. 
Pove, da predloga proračuna ne bo podprl.

- Župan opozori svetnika na žaljivost izrečenih besed. Poudari, da je prvo branje namenjeno 
usklajevanju in prejemanju konkretnih predlogov za izboljšavo proračuna. 

Viktor Trojer meni, da je svetnik Aleš Furlan dvignil roko, ker je želel obrazložiti glas in da bi mu 
zatorej župan moral predati besedo. 

Župan se opraviči. Pove, da je mislil, da je po številnih vprašanjih, ki jih je svetnik podal, hotel 
nadaljevati debato. Župan mu poda besedo.

Aleš Furlan pove, da naknadno obrazložitve ne bo več podal, saj je za ta namen dvignil roko.

Župan da na glasovanje Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2024 - prva 
obravnava. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 9
PROTI: 3

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh

Prvo branje odloka je sprejeto.  

K 11) Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2024 – 1. obravnava (poročevalec: 
Tarik Žigon, župan).

Župan nadaljuje sejo z enajsto točko dnevnega reda, ki v prvem branju obravnava Načrt ravnanja 
s stvarnim premoženjem za leto 2024. 
Poudari, da gre za prvo obravnavo. V načrt so umeščene nepremičnine za izvedbo protipoplavnih 
ukrepov in pobude, podane s strani občanov. Pojasni, da so nekatere nepremičnine vključene na 
seznam nakupa in prodaje zato, ker tako veleva tripartitna pogodba za izvedbo protipoplavnih 
ukrepov. Izvzete so parcele, katerih postopki so zaključeni.
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Župan pove, da je načrt obravnaval Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo njegovemu 
predsedniku, Vinku Jarcu.

Vinko Jarc povzame, da se je OOP seznanil z načrtom in potrdi, da je ta ustrezen in da bo načrt 
morebiti spremenjen zaradi razlogov, na katere predlagatelj nima vpliva. OOP predlaga 
občinskemu svetu da sprejme načrt v predlagani obliki. 

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovaje Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2024 – 1. obravnava.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 14
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan     X
Nedeljko Gregorič
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Prvo branje načrta je sprejeto.  

K 12) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra (poročevalka: Renata Gutnik, Višji 
svetovalec).

Župan preide na dvanajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o ukinitvi statusa javnega 
dobra. Besedo preda poročevalki Renati Gutnik.

Renata Gutnik pove, da je v načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem vključena parc. št. 
503/61 k.o. 2322 Renče. Za nakup dela te parcele je podal vlogo občan, zato je občina na parceli 
ukinila status javnega dobra. Sledil je katastrski postopek s parcelacijo in izravnavo meja ter 
ukinitev zaznambe vknjižbe užitka fizične osebe. Novo parcelo s št. 584/70 bi Zemljiška knjiga 
morala vknjižiti. Po pregledu, zakaj postopek traja tako dolgo, je bilo ugotovljeno, da se je zaradi 
katastrskega postopka status sosednjih parcel prenesel tudi na parc. št. 584/70. 
Brez predlaganega sklepa Zemljiška knjižba ne more nadaljevati postopka.  

Župan pove, da je sklep obravnaval Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo njegovemu 
predsedniku, Vinku Jarcu.

Vinko Jarc povzame, da se je OOP seznanil s predlogom sklepa in ugotavlja, da je ta ustrezen, 
zato predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep v predlagani obliki. 

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovaje Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra.

Rezultat glasovanja: 
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NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan     X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.  

K 13) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 
zemljišča – skrajšani postopek (poročevalka: Renata Gutnik, Višji svetovalec).

Župan preide na trinajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča – skrajšani postopek. Besedo preda 
poročevalki Renati Gutnik.

Renata Gutnik povzame, da je lani OS sprejel novo podlago z obračunavanjem NUSZ. Konec 
maja je zato občinska uprava pripravila pozive na izjasnitev pred izdajo odločbe. Prejetih je bilo 
okvirno 380 odgovorov. V času sprejemanja odloka je GURS spremenil registracijo dejanskih rab. 
V občinskem odloku je navedeno, da so dejanska raba tudi prostori društev, kar po novi GURS-
ovi registraciji ne obstaja več. Za namen uskladitve se predlaga klasifikacija »del stavbe za kulturo 
in razvedrilo« in »stavbe za izobraževanje in znanstveno-raziskovalno delo«. 

Župan pove, da je sklep obravnaval Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo njegovemu 
predsedniku, Vinku Jarcu.

Vinko Jarc povzame, da se je OOP seznanil z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča in ugotavlja, da je ta ustrezen, zato predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme odlok v predlagani obliki. 

Župan preda besedo Andražu Furlanu, predsedniku Statutarno pravne komisije, ki je gradivo 
obravnavala na svoj seji.

Andraž Furlan pove, da SPK potrjuje skladnost odloka s pravnim redom občine.

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje sprejemanje predlaganega odloka po skrajšanem postopku.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
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Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Obravnava po skrajšanem postopku je sprejeta. 

Župan ponovno odpre razpravo. Razprave ni. 

Župan da na glasovanje Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Odlok je sprejet.  

K 14) Sklep o začasnem financiranju Občine Renče-Vogrsko za obdobje 1.1. do 31. 3. 2024  
- seznanitev (poročevalec: Tarik Žigon, župan).

Župan nadaljuje sejo z obravnavno štirinajste točke dnevnega reda - Sklep o začasnem 
financiranju Občine Renče-Vogrsko za obdobje od 1.1. do 31. 3. 2024. Pove, da je sklep 
seznanitvene narave. 
Odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje sklep o seznanitvni s Sklepom o začasnem financiranju Občine Renče-
Vogrsko za obdobje od 1.1. do 31. 3. 2024.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0
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ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.  

K 15) Razno.

Župan odpre točko Razno. Ob prvem letu novega mandata se svetnicam in svetnikom zahvali za 
sodelovanje. 

Borut Zorn opozori na povečano število vlomov in kraj po naši občini, zato predlaga več pozornosti 
za varnost imetja.

Zaključitev seje ob 19.38.

Zapisala: Hana Šuligoj

_________________
       Predsedujoči
         Tarik Žigon
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